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	Steep inclines but no product loss（升而不落）
New series 6.1 scoop (bent) profiles
S6.1系列的新型勺型挡板





[lead]
Hanover, August, 2018 （汉诺威，2018年八月）

[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2][bookmark: OLE_LINK3][bookmark: OLE_LINK4][bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK6]Forbo Siegling’s Prolink plastic modular belts are the right choice for any hygiene-sensitive applications in the food industry. Medium and heavy-duty products in hygiene-critical applications are just two of the areas these tried-and-tested series 6.1 belts are ideal for. The modules stand apart because they’re easy to clean and offer excellent tooth engagement. These features quickly pay dividends, especially where challenging conveying jobs and heavy loads are concerned.
福尔波西格林的宝络链(Prolink)塑料单元带是食品行业高敏感卫生性要求应用的不二之选。经过试验和测试，S6.1系列网带是卫生关键应用时中型和重型产品的理想选择。它们的模块是独特的因为它们易于清洁并提供了极好的齿啮合。这些产品特性物超所值，特别是在面对具有挑战性的工作和重负荷的情况下。

[bookmark: OLE_LINK7][bookmark: OLE_LINK8][bookmark: OLE_LINK9][bookmark: OLE_LINK10][bookmark: OLE_LINK11]The models with large open areas guarantee excellent air flow in drying, freezing or thawing processes, for example in the case of fish or seafood. Excellent drainage when washing fruit or vegetables is another advantage.  Belt manufacturer Forbo Movement Systems is now launching 32 profile types that are perfect for inclined conveying. The purpose of the scoop (bent) profiles is to convey the products reliably and without spillage.
具有大开孔区域的模块保证在干燥，冷冻或解冻过程中具有优异的透气性，例如在鱼或海鲜应用来说。清洗水果或蔬菜时排水良好也是其另一个优点。皮带制造商Forbo Movement Systems现在推出32种挡板类型，非常适合倾斜输送。而勺型挡板的目的就是可靠地输送这些产品而不会溢出（掉出）。
[bookmark: OLE_LINK12][bookmark: OLE_LINK13][bookmark: OLE_LINK14][bookmark: OLE_LINK15][bookmark: OLE_LINK16]The base of the profile is a special feature. The profile base is at an angle to the drive bar, enhancing the profile’s center of gravity and reducing the tilt of the PSU modules when heavy loads are conveyed. Better cleaning results are achieved thanks to the improved rounded transition points on the base and head of the profile.
挡板的底座是个特色。挡板底座与驱动条成一定角度，增强了挡板的重心，减少了重载输送时PSU模块的倾斜度。更好的清洁效果得以实现归功于挡板的底座和头部圆角过渡点的改进。

[bookmark: OLE_LINK17][bookmark: OLE_LINK18][bookmark: OLE_LINK19][bookmark: OLE_LINK20][bookmark: OLE_LINK21][bookmark: OLE_LINK22]The Prolink profiles for series 6.1 will be available as injection-molded versions in the following configurations as of immediate effect: either as closed versions, available in heights of 76 mm (3”), 102 mmm (4”) and 152 mm (6”) or as versions with open areas of 16%, available in heights of 102 mm (4”) and 152 mm (6”). The open area (16%) offers superior drainage and air flow. Potential applications range from processing dough, snacks (including corn chips and potato chips), biscuits, crackers and all the way to fruit and vegetables, meat, poultry and seafood, shredded dairy products, confectionery (packaging) and grain.
S6.1系列的宝络链挡板将提供以下注塑成型的版本配置，即时生效：封闭式版本，高度为76 mm（3英寸），102 mmm（4英寸）和152 mm（6 英寸）或开孔率为16％的版本，高度为102 mm（4英寸）和152 mm（6英寸）。开孔率为（16％）的版本将提供更卓越的排水和透气性。潜在的应用范围包括面团加工、零食（包括玉米片和薯片）、饼干、薄脆饼干，一直到水果和蔬菜、肉类、家禽、海鲜，切碎的乳制品、糖果（包装）和谷物。



[bookmark: OLE_LINK23][bookmark: OLE_LINK24][bookmark: OLE_LINK25][bookmark: OLE_LINK26][bookmark: OLE_LINK27][bookmark: OLE_LINK28][bookmark: _GoBack][bookmark: OLE_LINK29][bookmark: OLE_LINK30][bookmark: OLE_LINK31]The Prolink plastic modular belts with 200 mm (8”) wide profiles have fewer connecting points compared with the option of 152 mm wide profiles currently popular on the market. This minimizes product loss and cuts down on the areas where bacteria could grow. Forbo Movement Systems is the only provider of scoop profiles in heights of 102 mm and 152 mm with an open area of 16%. In addition to the injection-molded scoop profiles, straight profiles can still be custom-bent for specific orders. A process was specially developed for the purpose that allows greater flexibility with regard to the shape of the profile. 
与目前市场上流行的152 mm宽挡板件相比，宝络链塑料模块化网带有200 mm（8英寸）宽的挡板，这减少了拼接点。可以最大限度地减少产品损失，并减少细菌生长。Forbo Movement Systems是可提供开孔率为16%，高度为102 mm和152 mm勺型挡板的唯一供应商。除了注塑成型的勺型挡板外，直型挡板还可根据特殊订单进行改制。专门为此目的特殊开发的工艺允许在挡板的形状方面具有更大的灵活性。



For further information contact:
Matthias Eilert		
Marketing Communications Europe
Phone +49 511 67 04 232, Fax +49 511 67 04 233
siegling@forbo.com
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